

圣邦微电子产品货架期与出货政策 SGMICRO Products Shelf-life and Shipping Policies

圣邦微电子生产、销售的成品 IC，其标准货架期与出货政策定义如下：

The shelf life and shipping policies of SGMICRO finished goods are defined as below:

对于 MSL1 (MSL, Moisture Sensitivity Level) 产品，按照行业标准，标准存储条件下不做产品货架期限定。默认出货存储不超过 30 个月的货物；对于已存储 30-60 个月的库存产品会进行定期评估后出货。

For MSL1 (MSL, Moisture Sensitivity Level) products, according to industry standards, there is no shelf life limitation under standard storage conditions. SGMICRO default shipping age does not exceed 30 months; Products stored for 30-60 months will be regularly evaluated before shipping.

对于 MSL2 & MSL3 产品，防潮袋 (MBB, Moisture barrier bag) 完好不漏气，湿度指示卡 (HIC, Humidity indicating card) 不变色的情况下满足 3 年的货架期。默认出货存储不超过 30 个月的货物；对于已存储 30-60 个月的库存产品会重新评估并重新包装，重新包装日期会替代原始包装日期，显示在防潮袋 (MBB) 标签上的 Seal Date 之处。

For MSL2 & MSL3 products, as long as the Moisture Barrier Bag (MBB) remains intact without air leakage and the Humidity Indicating Card (HIC) does not change color, the product shelf life is 3 years. SGMICRO default shipping age does not exceed 30 months; Products stored for 30-60 months will be reevaluated and repacked, with the repacking date replacing the original packing date, displayed at the *Seal Date* on the MBB label.



满足以上条件的产品存储期延长至 5 年，不会影响产品的正常使用。产品货架期表示保证产品质量的最小存储期，客户端储存时长超出标准货架期的产品，经适当评估后仍可正常使用。

Storage period of products that meet above conditions can be extended to 5 years, without impacting product quality. The product shelf life is the minimum storage period which can ensure product quality. Products stored beyond the standard shelf life at customer side still can be used after proper evaluation.

更多产品货架期的相关内容，请参考圣邦微电子官方网站质量板块。

For more information on product shelf life, please refer to SGMICRO website quality section.



圣邦微电子（北京）股份有限公司

SG Micro (HK) limited

2024 年 5 月 15 日

